
استاندار خوزستان با بیان اینکه ستاد ملی مبارزه 
عراق  در  بیماری  وضعیت  به  توجه  با  کرونا  با 
اربعین  راهپیمایی  انجام  برای  لازم  تصمیمات 
حسینی را می گیرد گفت: هنوز تصمیمی در این 
برای  لازم  آمادگی  باید  اما  نشده  گرفته  زمینه 

برگزاری اربعین حسینی را داشته باشیم.
اربعین  شورای  نشست  در  شریعتی  غلامرضا 
حسینی  اربعین  بحث  در  داشت:  اظهار  حسینی 
جدیت  با  و  باشیم  داشته  باید  تری  عمیق  نگاه 
اتمام  ارگان ها در همکاری برای  عمل کنیم و 
پروژه ها و واگذاری زمین سخت گیری نداشته 
جهت  زمین  واگذاری  برای  افزود:  وی  باشند. 
این برهه  ساخت مرکز بهداشتی در مرز که در 
زمانی و شیوع ویروس و بیماری های مسری و 
عفونی امری لازم است، باید همکاری ها بیشتر 
راهپیمایی  بهداشتی  اصول  رعایت  با  تا  شود 

اربعین برگزار شود.
ملی  ستاد  ابلاغ  اساس  بر  گفت:  همچنین  وی 
اربعین حسینی باید تمام تمهیدات لازم را برای 
اگر  و  کرد  فراهم  زائران  و  حسینی  اربعین  ایام 
تصمیم ملی بر این بود که با توجه به بحث کرونا 
شرایط انجام مراسم مهیا باشد، آماده باشیم و اگر 
تصمیم ملی غیر از این بود باز هم آمادگی های 

لازم را داشته باشیم.
مسیرهای  کرد:  اضافه  خوزستان  استاندار 
صادراتی  مسیرهای  حسینی  اربعین  راهپیمایی 
این  در  تمهیدات  و  خدمات  و  هستند  استان 
مسیرها تنها برای اربعین نیست و اگر راه ها و 
جاده ها را اصلاح کنیم هزینه اضافی نکرده ایم.

همچنین فرماندار دشت آزادگان در این نشست 
اظهار داشت: لکه گیری جاده اهواز - سوسنگرد 
در یک باند انجام شد و باند مخالف هم تا مراسم 

اربعین تکمیل می شود.
حمید سیلاوی ادامه داد: تکمیل جاده کمربندی 
سوسنگرد در سال گذشته انجام شد و تنها ۲۰۰ 
نیز  و  مورد  این  است که  مانده  باقی  آن  از  متر 

تا  آن  روشنایی  و  جاده  علائم  و  اصلی  روکش 
قبل از اربعین تکمیل می شود.

وی افزود: تکمیل ۲ قطعه از مسیر سوسنگرد- 
بستان،  پل  تا  پل  کمربندی  تکمیل  و  بستان 
تکیمل جاده قدیم به طول پنج کیلومتر، تکمیل 
جاده پشت مواکب و تکمیل چهار پل باقی مانده 

اهواز تا چذابه در برنامه کاری قرار دارد.
فرماندار خرمشهر نیز در این نشست بیان کرد: 
ملی  سطح  در  اهواز  به  خرمشهر  راه  پروژه 
تصویب شد که این پروژه ۱۱۰ کیلومتر ا طول 
دارد که فاز نخست آن به طول ۱۶ کیلومتر قرار 
بود از سمت خرمشهرشروع شود و نگرانی های 
تصادفات رفع شود اما ظاهرا اولویت جابجا شده 

و قرار است از اهواز به خرمشهر شروع شود. 
بهداشت  حوزه  در  داد:  ادامه  حیدری  محمد 
احداث  مرز شلمچه  در  بهداشتی  مرکز  بود  قرار 
شود که به مرحله پایانی نرسیده و با ۵۰ درصد 
است؛  مانده  متوقف  همچنان  فیزیکی  پیشرفت 
هرچه  درمانی  بهداشتی  مرکز  این  داریم  انتظار 

سریع تر تکمیل شود.
وی افزود: پارکینگ معضل دیگری است که در 
سال های گذشته در سه فاز در سال های ۹۵ و 

۹۶ و ۹۷ انجام شده بود اما پروژه سال ۹۸ که 
۳۲ هکتار اضافه شده و مجوز ماده ۲۳ ندارد، تا 
شود  تکلیف  تعیین  باید  حسینی  اربعین  از  قبل 
که امکان مدیریت پارکینگ را داشته باشیم و با 

مشکل مواجه نشویم.
حیدری افزود: استان های معین در مرز شلمچه 
که استان های فارس، هرمزگان و بوشهر هستند 
علی رغم اینکه منطقه آزاد زمینی برای ساخت 
داد،  قرار  انها  اختیار  در  رفاهی  خدماتی  مجتمع 

هیچ استفاده ای نکردند و حضوری ندارند.
شلمچه  مرز  شرب  آب  تامین  خصوص  در  وی 
تا  خرمشهر  شرب  آب  دیگر  موضوع  کرد:  بیان 
شلمچه است که ۹۵ هزار متر مکعب سهمیه آب 
شرب خرمشهر است و این سهمیه در ایام اربعین 
صورت  سهمیه  افزایش  اما  یابد  افزایش  باید 
شویم،  می  مواجه  شدید  کمبود  با  و  گیرد  نمی 
همچنین لوله کشی مناسبی برای رساندن آب به 
مرز وجود ندارد.فرماندار خرمشهر گفت: در حوزه 
وجود  فاضلاب  دفع  سیستم  همچنین  شلمچه 
بسیاری  گذشته مشکلات  سالهای  در  که  ندارد 
دارد  را  آمادگی  این  اروند  آزاد  منطقه  و  داشتیم 
برنامه  با  اربعین  های  سیاست  چارچوب  در  که 

زمینه  این  در  مشترکی  طرح  و  مناسب  ریزی 
داشته باشیم.

ای  جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
لکه  برای  اظهار کرد:  این نشست  در  خوزستان 
ریال  میلیارد  آسفالت چذابه ۹۷۱  گیری روکش 
سوسنگرد-  اهواز-  محور  در  که  داریم  قرارداد 
چذابه ۲۰ کیلومتر است که ۶۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد. وی گفت: مسیراهواز- خرمشهر- 
پیشرفت  درصد   ۱۵ کیلومتر  هفت  طول  به 
اهواز- خرمشهر و عبدالخان-  فیزیکی و مسیر 
هفته  است  کیلومتر   ۱۵ حدود  کدام  هر  بستان 

آینده راه اندازی می شود.
مسیر  داشت:  اظهار  بهرامی  عباس  غلام 
شهدا  مزار  هویزه-  محور  و  آبادان  ماهشهر- 
نیز در حال فعالیت است و عملیات اجرایی لکه 
گیری محور آبادان- اهواز به طول ۲۰ کیلومتر 

در قالب ۳ پروژه در حال اجراست.
روکش  و  گیری  لکه  عملیات  در  گفت:  وی 
آسفالت ۱۸ اکیپ فعالیت می کنند که با هزینه ۲ 

هزار میلیارد ریال پروژه فعال داریم.
و  حفاظ  علائم،  نصب  همچنین  افزود:  وی 
به دو مرز  ایمنی منتهی  را در مباحث  روشنایی 
راه  در سال گذشته ۸۰ درصد علائم  داریم که 
این  سال  یک  در طی  متاسفانه  اما  شد  تکمیل 

علائم به سرقت رفت.
گذشته  سال  در  ها  پایانه  زمینه  در  افزود:  وی 
تکمیل پروژه پایانه مرزی شلمچه را داشتیم که 
بیش از ۸۰ درصد کارها را انجام دادیم و طبق 

برنامه به سرانجام خواهد رسید.
ای  جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
برای  زمین  واگذاری  خصوص  در  خوزستان 
احداث مرکز بهداشتی به علوم پزشکی تصریح 
کرد: اختیار دادن زمین را نداریم و باید به ستاد 
ملی اربعین ارجاع داده شود که حدود ۳۰۰ متر 
اختصاص دادند و می توانند در این فضا در ارتفاع 

ساختمان سازی کنند.
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سرپرست مرکز بهداشت غرب اهواز :
مرکز الهایی 

شبانه روزی در حال فعالیت است
با اشاره به راه اندازی  سرپرست مرکز بهداشت غرب اهواز 
سه  در  الهایی  سلامت  جامع  خدمات  شبانه روزی  مرکز 
این مرکز، مردم محروم  اندازی  با راه  شفیت کاری گفت: 
این شهر نیاز به حضور در اهواز برای مراجعه به بیمارستان 
ندارند. مهران احمدی اظهار داشت: با توجه به موقعیت شهر 
الهایی که در مسیر یک جاده ترانزیتی قرار دارد، بعٌد مسافت 
بالا مراجعات و محرومیت  با مرکز شهرستان، حجم  شهر 
خدمات  است  لازم  درمانگاه،  و  مطب  وجود  عدم  و  مردم 

درمانی بیشتری به این منطقه ارائه شود.
وی با اشاره به اخذ مجوز جهت تبدیل مرکز خدمات جامع 
سلامت الهایی به مرکز شبانه روزی، افزود: در حال حاضر 
نیز در مرکز بهداشتی درمانی الهایی علاوه بر ارائه خدمات 

در شیفت صبح، در شیفت عصر و شب نیز دایر است.
سرپرست مرکز بهداشت غرب اهواز با اشاره به ارائه خدمات 
شهر  سلامت  خدمات  جامع  مرکز  در  درمانی  و  بهداشتی 
الهایی در غیر ساعات اداری و روزهای تعطیل سطح این 

خدمات را غیر جامع و ناکافی دانست.
به  نیاز  الهایی  درمانگاه  فضای  اینکه  به  اشاره  با  احمدی 
بهسازی دارد، تأکید کرد: این مرکز باید مجهز به داروخانه، 
جهت  اولیه  خدمات  و  روزی  شبانه  زایمانی  تسهیلات 

بیماران ناشی از حوادث ترافیکی و غیرترافیکی شود.
از  باید  مرکز  این  بهسازی  و  تجهیز  برای  داد:  ادامه  وی 
و  شهرداری  شهر،  شورای  جمله  از  موجود  ظرفیت های 

ظرفیت خیرین استفاده کرد.
سرپرست مرکز بهداشت غرب اهواز تأکید کرد: لازم است 
شهرداری جهت بهسازی فضای سبز درمانگاه و جابجایی 
دست فروشانی که در جلوی درب ورودی درمانگاه بساط 

کرده اند، اقدام لازم را انجام دهد.

مدیر پخش فراورده های نفتی خوزستان :
گرما ساعات کاري سي ان جي ها

 را محدود کرده است
منطقه  نفتی  فراورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
جایگاه های  فعالیت  موقت  توقف  خوزستان)اهواز(علت 
مصرف  پیک  و  شدید  گرمای  را  جی  سی.ان.  گاز  عرضه 

برق در استان بیان کرد.
سی.  گاز  عرضه  داران  جایگاه  به  افزود:  نجفی  ا...  نعمت 
با  تا ۱۷ که همزمان  ان. جی توصیه شده در ساعات ۱۴ 
است،  خوزستان  در  برق  مصرف  پیک  و  گرما  گیری  اوج 
مدیریت  با  تا  کنند  خارج  مدار  از  را  جایگاه  کمپرسورهای 
مصرف برق برای کاهش مصرف انرژی نیز همراهی داشته 
باشند. بر اساس اعلام شرکت توزیع نیروی برق خوزستان 
پیک اول مصرف برق در خوزستان ساعت ۱۳ تا ۱۷ و پیک 

دوم ۲۰ تا ۲۳ است.
وی گفت: جایگاه داران گاز سی.ان.جی در خوزستان باید 
پس از عبور از ساعت پیک اول مصرف برق و کاهش نسبی 

دمای هوا )۱۴ تا ۱۷( فعالیت دوباره خود را از بگیرند.
مختص  تنها  کاری  فعالیت  محدودیت  افزود:  نجفی 
جایگاه های گاز سی. ان. جی است و جایگاه های بنزین در 

طول شبانه روز باید فعال و در مدار عملیات باشند. 
سوی  از  خوزستان  شهرستان   ۲۲ های  بانک  و  ها  اداره 
مدیریت بحران استان در روزهای ۲۹ تا ۳۱ تیرماه به علت 
گرما و وقوع دمای بالاتر از ۴۹درجه سانتیگراد بالای صفر 

و افزایش مصرف برق تعطیل شدند.
مناطق  جزو  که  ایذه  شهرستان  بانکهای  و  اداری  فعالیت 
سردسیر و کوهستانی شرق خوزستان محسوب می شود نیز 

به علت گرمای فزاینده متوقف شد.

فرماندار دشت آزادگان :
مقامات عراقی برای برگزاری
 مراسم اربعین پاسخی ندادند

عراقی  طرف  با  اي  جلسه  گفت:  آزادگان  دشت  فرماندار 
داشتیم اما در خصوص برگزاری مراسم اربعین حسینی)ع( 
پاسخ ندادند و این موضوع را به تصمیم ستاد مقابله با کرونا 

در کشور عراق منوط کردند.
اربعین حسینی)ع(  استانی  حمید سیلاوی در نشست ستاد 
که برگزار شد، اظهار کرد: روز گذشته جلسه با طرف عراقی 
داشتیم اما در خصوص برگزاری مراسم اربعین حسینی)ع( 
پاسخ ندادند و این موضوع را به تصمیم ستاد مقابله با کرونا 
از  اربعین  برگزاری  موضوع  کردند.  منوط  عراق  کشور  در 

سوی عراق پایدار نشد.

رئیس نمایندگی شرکت توسعه ذرت کشور در خوزستان :
تولید ذرت باید به ۱.۲میلیون تن برسد

خوزستان  در  کشور  ذرت  توسعه  شرکت  نمایندگی  رئیس 
معادل  دانه ای  ذرت  تن  ۴۰۰هزار  حدود  سالانه  گفت: 
تولید  خوزستان  در  کشور  دانه ای  ذرت  تولید  ۳۸درصد 
می شود که این میزان درافق ۱۴۰۴ باید به ۱.۲میلیون تن 
برسد. محمدقاسمی تژاد افزود: تولید سالانه ذرت علوفه ای 
و سیلویی در خوزستان یک میلیون تن است که بر اساس 
برنامه هدف گذاری وزارت جهادکشاورزی و شرکت توسعه 
ذرت تا پنج ساله آینده این میزان به ۲ میلیون تن خواهد 
 ۲ در  ذرت  کشت  به  توجه  با  خوزستان  گفت:  وی  رسید. 
منحصر  و  مناسب  بسیار  شرایط  تابستان  و  زمستان  فصل 
با برنامه  به فردی برای توسعه این کشت راهبردی دارد و 
اصلاح   ، کشاورزان  همراهی  و  مشارکت   ، مناسب  ریزی 
افق  در  کشت  این  اهداف  به  می تواند  مناسب  بذر  قیمتو 
۱۴۰۴ برسد.    قاسمی نژاد با اشاره به اینکه در افق ۱۴۰۴ 
از ۷۰هزار هکتار فعلی  سطح زیرکشت ذرت در خوزستان 
به ۱۵۰هزار هکتار خواهد رسید افزود: کشت ذرت به علت 
با شرایط  ویژگی های بسیار زیاد، به ویژه قدرت سازگاری 
اقلیمی گوناگون ، بسیار زود در تمام دنیا گسترش یافت و 
هم اکنون جایگاه سوم را بعد از گندم و برنج از نظر سطح 
زیرکشت در جهان به خود اختصاص داده و در بین غلات 
به عنوان  بالایی که در واحد سطح دارد  به دلیل عملکرد 

"سلطان غلات "نام گرفته است.

استاندار خوزستان :

برای سامان دهی حاشیه شهر ؛هنوز تصمیمی برای مراسم اربعین گرفته نشده است
شهرداری اهواز با قرارگاه خاتم

 تفاهم نامه امضا کرد
تفاهم نامه ای بین قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء و شهرداری 

اهواز در جهت محرومیت زدایی به امضا رسید.
محرومیت زدایی  جهت  در  اهواز  شهرداری  بلند  گام 

برداشته شد.
سازندگی  قرارگاه  بین  تفاهم نامه ای  راستا  همین  در 

خاتم الانبیاء و شهرداری اهواز به امضا رسید.
طراحی،  منظور  به  قرارگاه  توانمندی های  از  بهره گیری 
تأمین و ساخت پروژه ها در راستای ساماندهی حاشیه شهر 
اهواز، ساماندهی حاشیه یا مناطق غرب اهواز - خرمشهر 
نظیر  اهواز  کم برخوردار  قدیمی  ولی  مرکزی  مناطق  و 
چهارصد دستگاه، حصیرآباد، منبع آب و امثال آن، موضوع 

این تفاهم نامه است.
این تفاهم نامه در حضور استاندار خوزستان، به امضاء سعید 
شهردار  شاعری،  موسی  و  خاتم  قرارگاه  فرمانده  محمد، 

اهواز، رسید.

مدیر تضمین کیفیت فولاد خوزستان :
استانداردها 

به مدت یک سال تمدید شدند
تمدید  با  راستا  هم  عمومی،  روابط  خبرنگار  گزارش  به 
ممیزی  دوره  نخستین  شده،  یاد  راهنمای  گواهی نامه  دو 
مراقبتی شخص ثالث در استانداردهای )رسیدگی به شکایت 
ها ISO ۱۰۰۰۲ ( و ) پایش و سنجش رضایت مشتری 
محمدرضا  سرممیزی  با  ای  جلسه  در   )  ۱۰۰۰۴  ISO
از  ارتباط  مکانیزم  با  تهران   SGS شرکت  از  حسینیان 
اکابر مدیر تضمین  ریاست محمود  به   ،)skype( راه دور 
تحقیقات  مدیر  شهنیانی  معصومه  حضور  با  و  کیفیت 
چرخاب  مهدی  و  ثمرباف  الهام  بازاریابی،  و  فروش 
فرآیندها،  رئیس  نارکی  نادیا  فروش،  واحد  کارشناسان 
رضا وکیلی رئیس فروش محصولات، محمد سعید نیک  
کارشناس  شیالی  کریم  و  فروش صادرات  رئیس  اندیش 

شد. برگزار  کیفیت  تضمین 
این جلسه، در سالن کنفرانس معاونت فروش و بازاریابی 
بهداشتی  پروتکل های  رعایت  با  و  خوزستان  فولاد 

برگزار شد.
محمود اکابر مدیر تضمین کیفیت فولاد خوزستان در گفت 
و گو با خبرنگار ما اظهار داشت: موضوعات مورد بررسی در 
 ، فرآیندکاری و شاخص های مربوطه  انطباق  این ممیزی، 
اهداف، استراتژی، خط مشی و تعهد مدیریت، انطباق فرآیند 
با بند استانداردهای ISO ۱۰۰۰۲ و ISO ۱۰۰۰۴ مورد 

پایش قرار گرفت.
وی افزود: گواهی این دو استاندارد راهنما در سال گذشته 
رضایت  افزایش سطح  با هدف  خوزستان  فولاد  وسیله  به  
بهبود  با  فرآیندهای کسب و کار مرتبط  مشتری و توسعه 

کیفیت  فرآیند های ارتباط با مشتری به دست آمده است.
گزارش خبرنگار ما حاکیست، بر اساس نتایج و تحلیل یافته  
های  بدست آمده از انجام این دوره ممیزی شخص ثالث، 
هر دو گواهی  نامه به  مدت یکسال با تایید سازمان ممیزی 

شخص ثالث تمدید گردید.

معاون شرکت ملی حفاری ایران :
راهکار جدید

 استفاده از منابع داخلی است
ایجاد  ایران  حفاری  ملی  شرکت  سیالات  مدیریت  معاون 
و  تجهیزات  از  بهینه  استفاده  با  اقتصادی  صرفه  و  سود 
منابع داخلی شرکت را از راهکارهای جدید این مدیریت در 

پیشبرد اهداف سازمانی عنوان کرد.
ایجاد  ایران  حفاری  ملی  شرکت  سیالات  مدیریت  معاون 
سود و صرفه اقتصادی با استفاده بهینه از تجهیزات و منابع 
در  مدیریت  این  جدید   راهکارهای  از  را  شرکت  داخلی 

پیشبرد اهداف سازمانی عنوان کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی حفاری ایران امید علی 
ممبینی گود اژدر با اشاره به کاربست شیوه های ابداعی و  
ابتکاری از سوی متخصصان و کارکنان این مدیریت، گفت: 
بهینه سازی و تغییر کاربری برخی تجهیزات و منابع موجود 
انجام  موجب آسان سازی گردش کار و شتاب بخشی در 

وظایف محوله شده است.
وی افزود: از شمار اقدامات موثر در این راستا در ماه های 
سانترفیوژ  دستگاه  یک  سازی  آمد  روز  به  توان  می  اخیر 

ملکی شرکت اشاره کرد.
ممبینی  اظهار کرد: این توفیق با همکاری کارکنان بخش 
این  عملیاتی  توان  بازنگری  و  سیال  عملیات  و  تعمیرات 
دستگاه با تغییرات خلاقانه در برنامه های آن حاصل گردید.

معاون مدیریت سیالات شرکت ملی حفاری ایران گفت: با 
در مدار عملیات قرار دادن این تجهیز تا کنون نزدیک به 
چهار هزار هزار و ۵۰۰ بشکه سیال روغنی در چهار دکل 
وزن   از  و  کامل  تصفیه  فتح   ۷۵ و   ۲۴  ،  ۶۴  ،۵۱ حفاری 

۱۵۰-۱۵۹ به وزن ۸۵ -۹۵ تغییر یافت.
از روش های  استفاده  برنامه ریزی و  با  داد:  وی توضیح 
و  محقق  موفقیت  با  عملیات  این  کار  انجام  مهندسی 
بکارگیری آن در بخش های دیگر در حال بررسی و اجرا 

می باشد.
برای  سودآوری  بر  افزون  عملیات  این  افزود:  ممبینی 
نیروی  توان  داخلی،  تجهیزات  به  اعتماد  باعث  شرکت 
مواد  رفت  هدر   از  پیشگیری  و  زمان  کاهش  تخصصی، 
و آثار مثبت زیست محیطی، زمینه رضایت مندی کارفرما 

را فراهم آورده است.
اظهار  ایران  حفاری  ملی  شرکت  سیالات  مدیریت  معاون 
کرد: این مدیریت با هم افزایی میان مجموعه کارکنان در 
سال ۱۳۹۸ با وجود برخی تنگناها در عمل با تأمین به موقع 
کالا و مواد و استفاده صحیح از داشته ها، موفق به کاهش 

۶۰ درصدی انتظارات نسبت به سال قبل از آن شد.
استمرار  زمان حاضر   در   روند  این  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
دارد، از همکاری و همیاری موثر مدیریت ها و بخش های 
مختلف عملیاتی، پشتیبانی و ستادی شرکت و ارتقاء بخشی 

به ناوگان  سیالات قدردانی کرد.

با  گفت:  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
گذشته  روز  چند  از  استان  در  بستری ها  کاهشی  روند  به  توجه 
را  بهداشتی  دستورالعمل های  و  کنند  رعایت  مردم  اگر  تاکنون 
مورد توجه قرار دهند خوزستان تا چند روز آینده از وضعیت قرمز 

کرونا خارج می شود.
استان  یک  که  این  برای  داشت:  اظهار  ابول نژادیان  دکترفرهاد 
به  بستری  بیماران  تعداد  باید  شود  خارج  کرونا  قرمز  ازوضعیت 
از سه  نفر در استان در مدت ۱۴ روز کمتر  ازای هر ۱۰۰ هزار 

نفر باشد.
این  به  که  است  روز  پنج  استان خوزستان حدود  در  افزود:  وی 
روند  این  تا  کنند  رعایت  مردم  امیدواریم  و  رسیده ایم  وضعیت 

ادامه داشته باشد.
اشاره  با  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
از  ناشی  فوتی های  و  بستری ها  تعداد  در  چشمگیر  کاهش  به 
فراگیر  استفاده  حاصل  امر  این  کرد:  بیان  خوزستان  در  کرونا 
مردم از ماسک و توجه به روند فاصله گذاری اجتماعی و رعایت 

همچنان  لذا  است  شده  محقق  بهداشتی  های  دستورالعمل 
درخواست ما از مردم توجه به ادامه این روند است.

وی گفت: شکست کرونا تنها با همکاری مردم ممکن است اگر 
به  و  به خودشان  باشند  درمان  کادر  یاریگر  مسیر  این  در  مردم 

کادر بهداشت و درمان کمک بزرگی می کنند.
خوزستان بیش از ۲ ماه است که در وضعیت قرمز کرونا به سر 
نارنجی  و  قرمز  در وضعیت  ۱۸ شهر خوزستان همچنان  می برد 

کرونا قرار دارند.

با  قطعی  گفت:  اهواز  برق  توزیع  شرکت  عمومی  روابط  مدیر 
برنامه ناشی از کمبود برق نداریم اما این که در اثر افزایش بار 
در یک نقطه مشخص شاهد خاموشی باشیم دور از انتظار نیست.

علیرضا شکرخدایی اظهار کرد: وقتی بار مصرف برق بر ایستگاه 
و شبکه افزایش می یابد از آنجایی که ممکن است حادثه ای روی 
شبکه رخ دهد و تبعات آن حادثه زیاد باشد برق برای مدت زمان 

کوتاه و موقت قطع می شود.
وی در پاسخ به این که آیا برق در نقاط مختلف اهواز قطع بوده 
یا خیر گفت: قطعی برق در نقاط مختلف اهواز نداشتیم بلکه فقط 
اولیه  در ساعات  آن هم  اهواز  منطقه گلستان  از  در بخش هایی 
صبح حوالی ساعت پنج صبح به صورت موقت و برای ساعاتی 

برق قطع شد.
این  علت  افزود:  اهواز  برق  توزیع  شرکت  عمومی  روابط  مدیر 
مصرف  دلیل  به  برق  ایستگاه  خروجی های  گداختگی  قطعی 
بالای برق بوده است چون بار مصرف در یک تا ۲ روز گذشته 
با  برق  ایستگاه  از  بخشی  و  شد  گداخته  خروجی  بود  رفته  بالا 
ایستگاه های  روی  را  آن  بار  بلافاصله  که  شد  رو  به  رو  مشکل 
مجاور انتقال دادیم و از ساعت ۱۰ صبح به بعد وضعیت به حالت 

عادی بازگشت.
وی توضیح داد: از شهروند درخواست می کنیم در ساعت پیک یا 
اوج مصرف برق به ویژه پیک اول که در ساعت ۱۳ تا ۱۷ است، 

الگوی مصرف برق را رعایت کنند.

در  را  برق  بهینه  مصرف  باید  مردم  که  بیان  با  شکرخدایی 
تصریح  بگیرند  جدی  برق  مصرف  اوج  و  گرما  همزمانی  مواقع 
گداختگی  موجب  برق  مصرف  افزایش  و  گرما  همزمانی  کرد: 
تجهیزات برق می شود، از سوی دیگر دمایی که تجهیزات برق با 
آن سروکار دارند با دمایی که از سوی هواشناسی اعلام می شود 
نور  زیر  برقی مستقیما  و تجهیزات  تاسیسات  زیرا  است  متفاوت 

آفتاب هستند.
در  دیگر  گرمای  موج  یک  که  این  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
مردم  از  است  راه  در  از شرجی  عبور  از  پس  و  آینده  هفته های 
برقی،  جارو  مثل  غیرضروری  لوازم  از  استفاده  می خواهیم 

لباسشویی، اتو را به ساعات خارج از اوج موکول کنند.

در  پروری  آبزی  ممنوعیت  گفت:  خوزستان  شیلات  مدیرکل 
در  متراکم  پرورش  شرط  به  کارون  و  دز  رودخانه های  حوضه 
نقطه  اقدام  این  که  شد  برداشته  کارون  کیفی  حفاظت  شورای 

عطفی برای توسعه آبزی پروری در استان خوزستان است.
در  پروری  آبزی  توسعه  کارگروه  نشست  در  ابوعلی  اله  فتح 
شدن  برداشته  افزود:  دزفول  ویژه  فرمانداری  جلسات  سالن 
برق  و  آب  سازمان  و  زیست  محیط  همراهی  با  ممنوعیت  این 
خوزستان انجام شد و با این مصوبه در صورت پرورش آبزی با 
روش متراکم با ممنوعیت سازمان آب و برق مواجه نخواهیم شد.

وی گفت: پرورش آبزی با روش متراکم به حداقل زمین معادل 
یک درصد زمین پرورش ماهی سنتی و یک درصد مصرف آب 

همراه است .
به روش  از پرورش ماهی  نمونه هایی  افزود: در دزفول  ابوعلی 
مداربسته  صورت  به  استخرها  که  است  انجام  حال  در  متراکم 
اصلی  منبع  به  آب  و  کنند  می  فعالیت  آب  مصرف  کمترین  با 
بازگردانده میشود، اجرای این روش محدودیتی در استان ندارد.

وی افزود: در روش تلفیقی نیز آب قبل از آبیاری مزارع و باغات 
می تواند وارد استخر پرورش ماهی شده و پس از آن در مزارع 
رهاسازی و وارد چرخه تولید شود که نمونه آن امسال در زمین 
کود  یک  عنوان  به  ماهی  استخر  آب  و  شد  انجام  گندم  های 

طبیعی وارد مزرعه شد.
وجود  با  روش  این  اینکه  بیان  با  خوزستان  شیلات  کل  مدیر 
این روش  از  امکان پذیر است گفت:  باغ های دزفول  استخر و 
و  کرد  استفاده  نیز  خانگی  و  ایجاد مشاغل خرد  برای  توان  می 
با احداث استخر در خانه های روستایی حدود ۲ تن ماهی تولید 

کرد و در طول سال چند بار تولید داشت. 
ترسیم  خوبی  آینده  خوزستان  شیلات  برای  اینکه  بیان  با  وی 
شده است گفت: با توجه به ظرفیت استان خوزستان و از طرفی 
محدودیت های آبی که در استان خوزستان وجود دارد هماهنگی 

منابع  برق،  و  آب  زیست،سازمان  محیط  کل  ادارات  با  لازم 
با  متناسب  تا  شده  انجام  استانداری  و  کشاورزی  جهاد  طبیعی، 
این ظرفیت ها بتوان شرایط را برای توسعه شیلات فراهم کرد .

باعث  خوزستان  استان  در  طولانی  ساحل  وجود  افزود:  ابوعلی 
شده سمت پرورش آبزیان دریایی پیش رویم که در حوشه آبهای 
شور، یک مورد ۲ هزار هکتاری در ماهشهر در هفته دولت کلنگ 
زنی خواهد شد و در دیگر نقاط استان نیز برنامه هایی در طول 

سال خواهیم داشت.
وی اظهار داشت: طبق تحقیقات انجام شده، در آبهای نامتعارف 
یا زهاب نیز میتوان آبزی پروری کرد که نخستین طرح در این 
حوزه نیمه دوم امسال در جنوب اهواز) مابین اهواز و خرمشهر( 
ماهی  پرورش  برای  نیشکر  زهاب  از  و  شد  خواهد  زنی  کلنگ 

استفاده خواهد شد.
برای  آب  از  کمتر  استفاده  برای  ریزی  برنامه  ضرورت  بر  وی 
امکان  این است که  بر  تاکید کرد و گفت: تلاش  پروری  آبزی 
نمونه  که  شود  فراهم  رودخانه  طبیعی  چرخه  به  آب  بازگردانی 
بارز آن در پرورش ماهیان خاویاری است که در دزفول درحال 

انجام است.
آبزی  خصوص  در  گفت:  خوزستان  استان  شیلات  کل  مدیر 
و  ندارد  نگرانی وجود  تجهیزات  ازبابت  متراکم  به روش  پروری 
کشاورزی  جهاد  سازمان  با  مشترک  نشست  در  لازم  هماهنگی 

انجام شده است.
وی افزود: در خصوص تسهیلات برای اجرای این طرح ها نیز 
نشست هایی با ستاد اجرایی فرمان امام)ره(، بنیاد برکت و بانک 
توسعه تعاون انجام می شود تا از اعتبارات سالانه در این استفاده 
همکاری  شود  می  خواست  در  خوزستان  فرمانداران  از  لذا  شود 

لازم را در این زمینه داشته باشند .
سایت  نخستین  اجرای  برای  گذار  سرمایه  داشت:  اظهار  وی 
لازم  مجوزهای  و  دارد  وجود  گتوند  در  متراکم  ماهی  پرورش 

وزیر  حضور  با  دولت  هفته  در  امیدواریم  که  است  اخذ  حال  در 
کشاورزی کلنگ زنی شود. با اجرای این طرح حدود ۴۰۰ اشتغال 

مستقیم ایجاد میشود.
را  این طرح  دارد  تمایل  گذار  این سرمایه  اینکه  بیان  با  ابوعلی 
نیز  تلفیقی  های  طرح  افزود:  کند  اجرا  نیز  شوشتر  و  دزفول  در 
زودبازده هستند و در چند ماه جواب می دهند که باید در دستور 

کار قرار گیرند.
سخنان  از  دیگری  بخش  در  خوزستان  استان  شیلات  مدیرکل 
خود گفت: برای اصلاح مصرف ماهی در دزفول به عنوان یک 
ماهی  عرضه  نمایشگاه های  و  بازارچه ها  است  نیاز  سالم،  غذای 

در این شهرستان ایجاد شود.
است  کیلوگرم   ۱۰.۵ دزفول  در  ماهی  افزود: سرانه مصرف  وی 
این در حالی است که سرانه مصرف ماهی در استان خوزستان 

۱۸.۵ کیلوگرم و در کشور ۱۱.۵ کیلوگرم است.
گفت:  نشست  این  در  نیز  دزفول  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
مستقیمی  ارتباط  نوین  های  طرح  با  مردم  معیشت  و  اشتغال 
نیز  صادرات  و  ماهی  قیمت  بازار،  تنظیم  در  آنها  اجرای  و  دارد 

موثر است. 
علی فرهمندپور افزود: باید مسیر را برای اجرای روش های نوین 
تسطیح کرد و صدور مجوزها با جدیت پیگیری شود تا مانع صید 
غیرمجاز و دیگر تخلفات شویم. وی اظهار داشت: در دزفول مر 
قانون دقیقا اجرا می شود در حالی که باید فضا را برای اجرای 

طرح ها و اشتغالزایی فراهم کرد.
فرهمند پور بر ضرورت اجرای قانون و تمکین پروتکل ها تاکید 
باید  نیز  افرادی که قصد اجرای پروژه ها را دارند  کرد و گفت: 

پایبند به قانون باشند .
و  کار  بازار  ساماندهی  گفت:  دزفول  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
شیلات  مدنظر  باید  نیز  شود  می  تولید  که  محصولاتی  توزیع 
باشد تا با مشکلاتی که گریبانگیر کشاورزی شده مواجه نشویم.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

خوزستانبزودیازوضعیتقرمزخارجمیشود

شرکت توزیع برق اهواز :

قطعیبرنامهریزیشدهنداریم

مدیرکل شیلات خوزستان :

بایدازباغهایدزفولبرایپرورشماهیاستفادهكرد


